
Protokoll styremøte i Sjursnes Utviklingslag. 

Tirsdag 16. April 2019 kl. 19.00 på Sjursnes skole. 

Til stede: Roar, Raymond, Inge, Merethe, Anbjørn Rebecca, Tom Vidar, Arnold, Torgeir og 

Gunnar. 

Saksliste: 

 

Innkalling og saksliste godkjent. 

Protokoll fra styremøte 31.1.2019. og 7.3.2019 godkjent. 
 
Sak 11/19: 17. mai. En søknad om å arrangere.  

Vedtak: Foreldregruppa ved Sjursnes skole tildeles arrangementet. 
Inge får ansvar for å finne taler for dagen blant skoleelevene og å få tak i en god 17. 

maitegning. 
Torgeir ordner med prest og program. 

Arnold skaffer en flaggholder. 
Frode spørres om å være flaggbærer i toget. 

     

Sak 12/19: Brev fra Senterpartiet, forespørsel om innspill til saker som vi trenger drahjelp med. 
Vi bruker samme svar på dette som vi ga til Høyre. I tillegg tar vi med utarbeidelse av nye 

grunnkart og skredkart. 

Sak 13/19: Historien til Sjursnesbygda. Kan vi gjøre noe for å få til noe handfast.  
Det er en omfattende sak å få skrevet historien for bygda/fjorden. Det bør settes ned ei 
arbeidsgruppe som kan ta seg av dette og søke midler fra kommune, sametinget, bank, 
forsikring oa. De riktige folkene må engasjeres, hjelp fra historikere, studenter mm. 

 
Sak 14/19: Referatsaker:   

A – Hovedstyrets årsmøte. Referat. 
B – Referat fra styremøte i HS 18.mars. 

C – Innkjøp av datamaskin. 
D – Brev til formannskapsmedlemmene ang. bompenger. 

E – Brev til huseiere på Sjursnes. 
 

Eventuelt:  

• Søknad fra Skognesensembelet om økonomisk støtte til å arrangere Dragsuget. 
Søknaden avslås men det blir foreslått at det sendes ny søknad om tilskudd til drift av 
foreninga. 

• Nettilgangen på skolen. 

Merethe sjekker saken fram til neste møte. 
 

 



 
VEL MØTT. 
Torgeir 


